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Joi, 26 septembrie, Consiliul Judeþean
(CJ) Dolj s-a întrunit, în ºedinþa lunarã, ul-
tima din mandatul 2020 – 2024. Pe ordinea
de zi, au fost 24 de puncte, fiecare cu ceea
ce este de interes pentru dezvoltare. Pre-
ºedintele CJ Dolj, Cosmin Vasile, a þinut
sã mulþumeascã celor 36 de consilieri ju-
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Asta ne mai lipsea!Asta ne mai lipsea!Asta ne mai lipsea!Asta ne mai lipsea!Asta ne mai lipsea!
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Scenariul revenirii pe teren a lui Alex Cicâldãu.
Când a efectuat primele antrenamente

cu echipa la Universitatea Craiova

deþeni, pentru munca depusã de-a lungul
celor patru ani de mandat, reliefând cã  in-
stituþia pe care o conduce a implementat,
în aceastã perioadã, programe de dezvol-
tare, în valoare de peste 569 de milioane
de euro. Au fost patru ani prolifici, care se
transpun în rezultatele obþinute, ducând

Doljul pe primele locuri, la
nivel naþional, iar ceea ce s-a
întâmplat în judeþ nu are pre-
cedent, iar datele sunt dovezi.
În acest sens, prezentãm
tot ceea ce þine de dezvolta-
rea Doljului, aºa cum se prezintã statistic.
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MIRCEA CANÞÃR

Asta ne mai lipsea!Asta ne mai lipsea!Asta ne mai lipsea!Asta ne mai lipsea!Asta ne mai lipsea!
Doamna Elena Lasconi, candidata USR

la alegerile prezidenþiale, din postura de
primar al municipiului Câmpulung Mus-
cel, excesiv de locvace, are fireºte multe
idei, pe care le propagã în spaþiul public,
în campania electoralã. Unele banale, al-
tele nãstruºnice ºi prea puþine, care ar
putea reþine atenþia. Cu un CV destul de
complicat, care mai degrabã o dezavan-
tajeazã, distinsa doamnã vrea oricum sã
parã altceva decât ceea ce este. Încã nu
ne-a spus cã, în opinia sa, pãmântul „e
pãtrat”, dar timp ar mai fi. Joi seara, la
ºtirile ProTV, candidata USR la preziden-
þiale ºi-a dat cu pãrerea despre inspecto-
ratele ºcolare judeþene care ar trebui des-
fiinþate, pentru a „da putere (n.r. poate
prerogative) ºcolilor, adicã consiliilor de
administraþie, formate din profesori, elevi
ºi pãrinþi, plus reprezentanþii administra-
þiei publice locale”. O parantezã: prezen-
þa unui elev în consiliul de administraþie,

din cota aferentã a pãrinþilor, este numai
la licee ºi ºcoli postliceale (art. 128 litera
d din Legea 198/2023, cu modificãrile
ulterioare). Elena Lasconi vrea o refor-
mã a întregului sistem de educaþie. Nici
mai mult nici mai puþin. Despre compe-
tenþa doamnei respective, în materie edu-
caþionalã, ºtim puþine lucruri, mai exact
cã ar fi absolvit o facultate particularã la
Deva (cu destulã dificultate) din cadrul
Universitãþii ecologice ºi a luat licenþa la
AS Bucureºti. S-a comentat pe larg bo-
gatul sãu bagaj de cunoºtinþe, acumulat
pe durata stagiului studiilor universitare
la Deva. Nimeni nu o bãnuieºte, nici din
curtoazie sau fidelitate faþã de partidul
respectiv, de o relaþie apropiatã de me-
diul academic, mai exact de pasiunea ire-
presibilã pentru carte. Dar pãreri poate
sã aibã, ca fiecare dintre noi, care nu can-
didãm la alegerile prezidenþiale. Un sin-
gur amãnunt uitat: ºi actualul preºedinte,

care fusese ºef de inspectorat ºcolar la
Sibiu, înainte de a fi primar, ºi-a început
primul mandat, la Palatul Cotroceni, sub
semnul proiectului „România Educatã”,
iar legea educaþiei a suferit corective, de
la o guvernare la alta. Este legea cu cele
mai multe modificãri. În plus, o iniþiativã
de aceastã naturã, cum ar fi desfiinþarea
inspectoratelor judeþene, este o compe-
tenþã exclusiv a guvernului ºi nicidecum
a viitorului preºedinte, cu atribuþiile lui clar
prevãzute de Constituþie. „Deciziile cen-
tralizate împiedicã accesul la fondurile
europene ºi proiectele locale. Întregul
sistem de învãþãmânt trebuie refãcut”.
Elena Lasconi este un primar al unui
municipiu, care, în urma recensãmântu-
lui din 2022, are  o populaþie de aproxi-
mativ 27.000 de locuitori, mai micã de-
cât a cartierului Craioviþa Nouã. Cã do-
mia sa ar avea ceva din înþelepciunea lui
Spiru Haret sau a altor miniºtri ai Educa-

þiei al cãror nume dãinuie (Mircea Maliþa
de pildã) nu suntem siguri. De luat în sea-
mã este însã afirmaþia cã „sistemul de
educaþie este în degringoladã din cauza
politicienilor, care ºi-au bãtut joc de el”.
Doamna în cauzã este din câte ºtim...
politician ºi pe cale de consecinþã se re-
gãseºte în fraza respectivã. Numai cã, din
nou, eroare: actorii reformelor învãþã-
mântului românesc (reforme structurale
ºi sistemice) au fost... alþii ºi Mircea Pla-
ton, doctor în Istorie, fost cadru didac-
tic la universitãþi din SUA, redactor-ºef
la Convorbiri Literare (Iaºi) analizeazã
argumentele reformelor continue ale în-
vãþãmântului românesc, ºi comentariile
mele sunt de prisos. „Reforma perma-
nentã” este ca ºi „revoluþia permanentã”
o moºtenire a comunismului progresist,
reluat ad-literam de noii progresiºti glo-
bali, spre care face cu ochiul, asta e im-
presia noastrã, ºi Elena Lasconi.

Preºedintele CJ Dolj, Cosmin
Vasile, a precizat : “Nu puteam
reuºi acest lucru fãrã contribu-
þia tuturor. Am format o echipã ,
s-a lucrat unitar, indiferent de
opþiunile politice. Suntem la un
maxim istoric, dezvoltând pro-
iecte de dezvoltare, prin atrage-
re de fonduri europene, de peste
569 de milioane de euro. Vom
continua aceste programe, nu ne
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Joi, 26 septembrie, Consiliul Judeþean (CJ)
Dolj s-a întrunit, în ºedinþa lunarã, ultima din
mandatul 2020 – 2024. Pe ordinea de zi, au
fost 24 de puncte, fiecare cu ceea ce este de
interes pentru dezvoltare. Preºedintele CJ
Dolj, Cosmin Vasile, a þinut sã mulþumeascã
celor 36 de consilieri judeþeni, pentru munca
depusã de-a lungul celor patru ani de mandat,
reliefând cã  instituþia pe care o conduce a

vom opri aici. Perioada cea mai
grea a fost în 2020 – 2021, þi-
nând cont ºº de condiþiile exis-
tente atunci. Încã o datã, mulþu-
mesc tuturor pentru munca de-
pusã”. Par simple declaraþii, însã
situaþia stã cu totul altfel ºi se
transpune în statisticã.

Proiecte fãrã numãr
În perioada amintitã, CJ Dolj

a dezvoltat proiecte care au de-
pãºit suma de 569 de milioane
de euro, foarte multe prin con-
tribuþie proprie. Datele nu mint.
Astfel, printr-un total de 0,16
milioane de euro s-a finalizat un
proiect pentru dezvoltarea edu-
caþiei, prin creºterea de utiliza-
re a internetului în activitatea
educaþionalã a instituþiilor de în-
vãþãmânt special din Dolj, , la
care s-a adãugat monitorizarea
ºi menþinerea stãrii de conser-
vare favorabilã a speciilor de flo-
rã ºi faunã, inventariate în Co-
ridorul Jiului, nelipsind consoli-
darea capacitãþilor instituþiilor
publice de învãþãmânt special
din Dolj, în vederea gestionãrii
COVID - 19. Totul a avut loc în
2021. În acelaºi an, s-a finalizat
un program de 1,6 milioane de
euro, care, pe lângã cele amin-
tite, s-a referit ºi la extinderea
ºi modernizarea Aeroportului
Internaþional din Craiova. În
2022, proiectele depuse s-au fi-
nalizat, suma alocatã fiind de
116,5 milioane de euro. A înce-

put în martie, prin “Revizuirea
planului de management al arii-
lor naturale protejate - Corido-
rul Jiului ºi Bistreþ “ ºi al Rezer-
vaþiilor Naturale “Locul fosilier
Drãnic” ºi Pãdurea “Zãval”. În
noiembrie, acelaºi an, a avut loc
reabilitarea clãdirii în care func-
þioneazã Centrul Maternal “Sf.
Ecaterina” ºi Secþia de Pediatrie
a Spitalului Municipal Craiova -
“Filantropia”, iar, o lunã mai târ-
ziu, a avut loc reabilitarea clãdi-
rilor în care funcþioneazã Liceul
Tehnologic Special “Beethoven”
din Craiova ºi Centrul Judeþean
de Resurse ºi Asistenþã Educaþi-
onalã (CJRAE) Dolj. La acestea,
s-au adãugat ºi alte investiþii.

Urmeazã altele...
La finalul anului 2022 ºi înce-

putul lui 2023, s-au contractat ºi
alte investiþii, aºa cum spune le-
gislaþia, fiind vorba despre sume
de 144 milioane de euro, respec-
tiv 181 milioane de euro ºi, dar nu
în ultimul rând, 211,1 milioane de
euro. La primul capitol, amintim
amenajarea traseului cicloturistic
EuroVelo 6 Mehedinþi - Dolj - Olt,
cu termen de plecare în februarie
2023, precum ºi reabilitarea sediu-
lui Poliþiei Oraºului Segracea ºi al
Secþiei Poliþiei Rurale Segarcea,
demaratã în martie 2023. Datele
statistice sun foarte elecvonte, iar
investiþiile vor continua.

implementat, în aceastã perioadã, programe
de dezvoltare, în valoare de peste 569 de mili-
oane de euro. Au fost patru ani prolifici, care
se transpun în rezultatele obþinute, ducând
Doljul pe primele locuri, la nivel naþional, iar
ceea ce s-a întâmplat în judeþ nu are prece-
dent, iar datele sunt dovezi. În acest sens, pre-
zentãm tot ceea ce þine de dezvoltarea Dolju-
lui, aºa cum se prezintã statistic.
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Închiriez garsonierã, Brazda lui Novac, zona Simplon.

Telefon: 0751.192.568.
Anunt!

R.A.A.D.P.F.L. CRAIOVA., titular al proiectului “Construi-
re hala pentru linia de productie brichete din resturi vege-
tale”, anunþã publicul interesat asupra luãrii deciziei etapei
de încadrare de cãtre Agentia pentru Protectia Mediului Dolj,
în cadrul procedurii de evaluare a impactului asupra mediu-
lui, pentru proiectul “ Construire hala pentru linia de pro-
ductie brichete din resturi vegetale”, propus a fi amplasat
in jud. Dolj, mun. Craiova, Parcul Tineretului.

Proiectul deciziei de încadrare ºi motivele care o funda-
menteazã pot fi consultate la sediul  Agenþiei pentru Protecþia
Mediului Dolj, din Craiova, str. Petru Rareº nr. 1, jud. Dolj,
în zilele de luni –joi, între orele 8,00- 16,30 si vineri între
orele 8,00 - 14,00 precum ºi la urmãtoarea adresã de internet
http://apmdj.anpm.ro.

Publicul interesat poate înainta comentarii/observaþii la pro-
iectul deciziei de încadrare în termen de 10 zile de la data
publicãrii anunþului pe pagina de internet a  Agenþiei pentru
Protecþia Mediului Dolj.

ANUNÞ GRATUIT (maximum 15 cuvinte)

TALONUL - CONTRACT DE MICÃ PUBLICITATE NR:  .................

Cãtre S.C. ED PRESS COM S.R.L.

Luni, 30 Septembrie 2024

   TREBUIE PREZENTAT TALONUL DIN ZIUA ÎN CARE SE FACE SOLICITAREA
   VALABIL NUMAI PENTRU PERSOANE FIZICE ªI ABONAÞI PERSOANE FIZICE
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Semnãtura:..........................................

Subsemnatul.................................................................................
Domiciliat în ...........................................................................
Posesor al B.I. Seria ........ Numãrul...............................
vã rog sã publicaþi urmãtorul anunþ în ziarul dumneavoastrã, la
rubrica ...................................... la data de ....................
asumându-mi responsabilitatea conþinutului:

Particular, închiriez apartament 3 camere, ultra central.
Telefon: 0723/065.620.

Anunþ public privind depunerea solicitãrii de emitere a
acordului de mediu

S.C. STEODAN IMPEX COM S.R.L, reprezentata de
FIRU DANUT anunþã publicul interesat asupra depunerii so-
licitãrii de emitere a acordului de mediu pentru proiectul: “IN-
FIINTARE SISTEM DE IRIGATII DIN SURSA SUBTERA-
NA IN COMUNA BISTRET JUDETUL DOLJ” in comuna
BISTRET, sectorul T87/P52, jud. Dolj.

Informaþiile privind proiectul propus pot fi consultate la
sediul A.P.M Dolj, mun. Craiova, str. Petru Rares, nr. 1, jud.
Dolj, ºi la sediul S.C. STEODAN IMPEX COM S.R.L din
comuna Bistret, satul Bistret, str. Revolutiei, nr. 291, jud. Dolj,
în zilele de luni–joi, între orele 8,00 -16,30 si vineri intre
orele 8,00 -14,00.

Observaþiile publicului se primesc zilnic la sediul A.P.M.
Dolj, mun. Craiova, str. Petru Rares, nr.1, jud. Dolj, fax: 0351
428 038, e-mail: office@apmdj.anpm.ro.

S.C. CONIROM S.R.L. prin administrator Costache Gabriela
Camelia, titular al proiectului “Construire halã de producþie
ºi funcþiuni complementare” anunþã publicul interesat asupra
luãrii deciziei etapei de încadrare de cãtre Agenþia pentru
Protecþia Mediului Dolj, în cadrul procedurii de evaluare a
impactului asupra mediului, pentru proiectul “Construire halã
de producþie ºi funcþiuni complementare”  propus a fi ampla-
sat în comuna Podari, sat Podari, strada Abatorului, nr. 3A,
judeþul Dolj.

Proiectul deciziei de încadrare ºi motivele care o funda-
menteazã pot fi consultate la sediul Agenþiei pentru Protecþia
Mediului Dolj, din Craiova, strada Petru Rareº, nr. 1, jud.
Dolj, în zilele de luni-joi, între orele 8,00-16,30 ºi vineri
între orele 8,00-14,00 precum ºi la urmãtoarea adresã de in-
ternet http://apmdj.anpm.ro.
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1.”U” Cluj 10 6 4 0 16-5 22p
2.Galaþi 9 4 5 0 10-4 17p
3.Dinamo 10 4 4 2 18-12 16p
4.Craiova 10 4 4 2 16-10 16p
5.CFR Cluj 9 4 3 2 18-11 15p
6.Petrolul 10 3 6 1 8-7 15p

7.Herman. 10 3 4 3 15-12 13p
8. Rapid 10 2 6 2 12-13 12p
9. Farul 10 3 3 4 11-13 12p
10.Sepsi 10 3 2 5 11-14 11p
11.Slobozia 10 3 2 5 9-13 11p
12.Poli Iaºi 10 3 2 5 10-15 11p
13.FCSB 9 2 4 3 11-13 10p
14.UTA Arad 10 1 6 3 7-11 9p
15.Botoºani 9 2 1 6 8-17 7p
16.Buzãu 10 1 4 5 10-20 7p

 CLASAMENT    M V                  E                  Î     G  P

Petrolul – Hermannstadt, vineri, ora 18
Dinamo – Botoºani, vineri, ora 21

Poli Iaºi – „U” Cluj, sâmbãtã, ora 16.45
CFR Cluj – UTA, sâmbãtã, ora 19
Rapid – Oþelul, sâmbãtã, ora 21.30

Gloria Buzãu – Farul, duminicã, ora 16
Sepsi – FCSB, duminicã, ora 21.30

„U” Craiova – Slobozia, luni, ora 21

Superliga, etapa a XI-a

Alex Cicâldãu a revenit,
dupã 3 ani, la Universitatea
Craiova, ProSport anunþând
în exclusivitate transferul
sãu de la Galatasaray Istan-
bul. Mijlocaºul de 27 de ani
este a fost în urmã cu pregã-
tirea, chiar dacã a avut an-
trenor personal asigurat de
campioana Turciei, lui lipsin-
du-i ºi ritmul de joc. „Cic”,
care va purta numãrul 20 în
al doilea sãu „descãlecat” în
Bãnie, s-a antrenat separat de
când a sosit în Bãnie, iar pri-
mele ºedinþe de pregãtire alã-
turi de restul colegilor de la
Universitatea Craiova le-a
efectuat sãptãmâna aceasta,
începând de marþi.

Scenariul revenirii pe teren a lui Alex Cicâldãu.Scenariul revenirii pe teren a lui Alex Cicâldãu.Scenariul revenirii pe teren a lui Alex Cicâldãu.Scenariul revenirii pe teren a lui Alex Cicâldãu.Scenariul revenirii pe teren a lui Alex Cicâldãu.
Când a efectuat primele antrenamente cu echipaCând a efectuat primele antrenamente cu echipaCând a efectuat primele antrenamente cu echipaCând a efectuat primele antrenamente cu echipaCând a efectuat primele antrenamente cu echipa
la Universitatea Craiovala Universitatea Craiovala Universitatea Craiovala Universitatea Craiovala Universitatea Craiova

Cicâldãu va reveni pe teren
la meciul Universitatea

Craiova – Unirea Slobozia
Alex Cicâldãu este în grafic în

privinþa greutãþii, el scãpãnd de
kilogramele în plus pe care la
avea, dar îi lipseºte ritmul de joc,
el neavând parte nici de prea
multe antrenamente la nivel nor-
mal ºi nici de jocuri-ºcoalã, aºa
cã revenirea sa pe teren în me-
ciuri oficiale este prevãzutã în
trepte. Astfel, el ar putea benefi-
cia de 10-15 minute la meciul cu
Unirea Slobozia, apoi de cel mult
o reprizã la partida de la Galaþi,
dar cu rezervele de rigoare, þi-
nând cont cã duelul cu trupa lui
Dorinel Munteanu va fi unul

foarte intens. Abia dupã pauza
prilejuitã de meciurile echipei
naþionale se poate vorbi despre
posibilitatea ca Alex Cicâldãu sã
poatã evolua din primul minut.

„Cicâldãu e cu o foame incre-
dibilã, pe care rar am vãzut-o la
un jucãtor de când activez în fot-
bal. Traiectoria lui nu a fost cea
scontatã, deºi el în primul an la
Galatasaray a jucat 28 de meciuri
titular ºi apoi a plecat Fatih Te-
rim. Dacã este apt sã joace me-
ciul urmãtor înseamnã cã este pe
un drum bun. Cicâldãu a fãcut
pregãtirea separat dupã EURO. A
venit cu douã kilograme în plus,
înþeleg cã a dat deja unul jos. Este
un hardworker, el mereu a dat tot
ce a avut, nu avem dubii cu Ci-

câldãu cã nu va reuºi”, a declarat
Mihai Rotaru, la Digisport, despre
situaþia lui Cicâldãu.

Universitatea Craiova vine dupã

4 meciuri în care nu a cunoscut
gustul victoriei, iar luni, de la ora
21.00, întâlneºte Unirea Slobozia,
pe „Ion Oblemenco”.

Universitatea Craiova joacã
luni, de la ora 21.00, cu Unirea
Slobozia, pe arena „Ion Oble-
menco”, în cadrul etapei a 11-a
a Superligii. Pentru acest meci,
Costel Gâlcã nu poate conta pe
Luis Paradela, suspendat, pe
Anzor Mekvabiºvili ºi Jovo Lu-
kic, accidentaþi, iar Cicâldãu ar
putea primi câteva minute.

„Va fi un meci destul de difi-
cil, Slobozia este o echipã agre-
sivã, cu intensitate bunã, cautã
spaþiile în spatele liniei defensive
adverse, ajung repede la finali-
zare cu 3-4 jucãtori, se repliazã
bine dupã o tranziþie pozitivã,
important este sã stãm compacþi,
sã avem echilibru defensiv, sã
avem o organizare bunã pe con-
strucþie, sã gãsim spaþiile între
linii. Mã gândesc la victorie, la
un meci bun, sã avem o presta-
þie solidã, sã nu primim gol, pen-

Gâlcã: “Am avut fluctuaþii foarte mari în joc,
mã aºteptam la altceva”

tru cã o sã marcãm. Avem ne-
voie sã intre puþin sãptãmâna vii-
toare Jovo Lukic, sã vedem dacã
Cicâldãu poate fi în lot pentru
acest meci ºi sã joace câteva
minute, Screciu a reintrat recent.
Paradela e suspendat ºi Anzor nu
e apt. În ziua de azi nu existã fa-
voritã, trebuie sã demonstrezi pe
teren, sã iei fiecare meci serios,
cu atitudine” a declarat Costel
Gâlcã.

Dupã ce Universitatea
Craiova a adunat numai douã

puncte din ultimele patru
meciuri, antrenorul Costel

Gâlcã spune cã l-a dezamã-
git acest parcurs, precum ºi

jocul echipei.
“Aveam aºteptãri mai mari

pentru meciurile din ultima vre-
me, sã fi scos mai multe puncte,

dar am avut fluctuaþii foarte mari
în joc. Mã aºteptam la altceva,
sã arãtãm altfel la Cluj, cu atitu-
dine din prima reprizã, dar nu a
fost aºa, am fost o echipã largã,
pe construcþie nu am putut face
conexiuni între linii, sã ajungem
la poartã. În repriza a doua nu
am jucat mai bine, dar am avut o
atitudine mai bunã ºi am reuºit
sã avem ocazii. Greºelile indivi-
duale apar când spaþiile sunt prea
mari, când nu ne coordonãm în
presing, la fazele fixe. Nu sun-
tem atât de omogeni, unii jucã-
tori au venit dupã accidentãri,
trebuie sã demonstrãm prin re-
zultate ºi joc cã vrem sã ne ba-
tem la titlu. Nu mã ascund cã
trebuie sã facem niºte paºi pen-
tru a lupta la titlu, sã îmbunãtã-
þim jocul. Trebuia sã avem mai
multe puncte, cu puþin noroc.
Indiferent de situaþie, trebuie sã
jucãm bine ºi sã câºtigãm, pen-
tru cã lotul este numeros, avem
de unde alege” a declarat Costel
Gâlcã.

Elvir Koljic: “Va fi un meci di-
ficil, Slobozia are echipã cu jucã-
tori cu experienþã, cu vitezã bunã,
dar meciul depinde de noi, dacã
noi suntem concentraþi sutã la
sutã, sã stãm bine la faze fixe ºi
vom lua toate punctele. Vreau sã
marchez cât mai mult, am avut
ocazii, dar uneori nu reuºesc.
Avem un lot bun, sper sã intre
Cicâldãu cât mai repede, am avut
o relaþie bunã cu el. Pe Jovo Lu-
kic în ºtiu de 6 ani, a avut un se-
zon trecut bun, e un bãiat extra-
ordinar, are un joc bun de cap.

Nu am fricã de gol, am depãºit
accidentãrile, sper sã fiu sãnãtos,
o sã vinã ºi golul, când vor reveni
pasatorii buni. Vreau sã fiu din nou

la naþionala Bosniei. În Cupã avem
trei meciuri în deplasare ºi ne vom
lupta pentru a trece mai departe,
pentru cã vrem trofeul”.


